
 

HÄMEENKYRÖN NUORISOVALTUUSTO 

Yleiskokous                                                                    

4.3.2025 

                    

Aika                   4.3.2025 klo 17:00                                      

Paikka               Helmi 

  

 Läsnä: 

(x) Ahola Jonne, lähti ajassa 18:10 
(x) Filatov Anabel 
() Hätönen Katariina 
(x) Jatala Vilma 
() Kyröjoki Essi 
(x)Levoranta Lilja 
(x) Mäensivu Saana, saapui ajassa 17:16 
(x) Paavola Viljo, pj 
() Paitula Olavi 
(x) Palojoki Anita, poistui ajassa 18:36 
() Routakangas Inna-Maria 
(x) Vehmasto Elenna, sihteeri 
(x) Välimäki Lahja 
(x) Kaisa Honkala, nuorisokoordinaattori 
(x) Tuija Soukko, nuoriso-ohjaaja 

  

1. Kokouksen avaus 

  Puheenjohtaja Viljo Paavola avasi kokouksen ajassa 17:02. 

 

 2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

  Todettiin kokous laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.   

 

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 



 

  Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi tehdyin muutoksin. 

 

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

  Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Lahja Välimäki ja Lilja Levoranta. 

 

5. Ajankohtaiset asiat 

5.1 Puheenjohtajan ilmoitusasiat 

Ei ilmoitettavaa. 

5.2 Nuoriso-ohjaajan katsaus 

Keskusteltiin Brysselin matkasta. 

Ensi kokoukseen Pride tapahtumasta tulee puhumaan Mirka Löf. 

Kaikki nuvan edustajat lautakunnissa, jaostossa tai valtuustossa 

saavat pädit käyttöönsä. Pädit palautetaan nuorisokoordinaattorille 

kun edustustehtävä päättyy. 

F. E. Sillanpään lukion opiskelijakunnan hallitus (OPKH) keräsi 

adressin, joka liittyy tänä keväänä suunniteltuihin muutoksiin lukion 

yo-kirjoitusaikatauluun. 

5.3 Tellonym-viestit ja muu palaute 

Ei palautetta tai viestejä. 

 

6. Edustustehtävät 

 6.1 Kunnanvaltuusto 

Edustaja ei ole paikalla. 

6.2 Sivistyslautakunta 

Edustaja ei ole paikalla. 

6.3 Elinympäristölautakunta 

Edustaja ei ole paikalla. 



 

6.4 Hyvinvointijaosto 

Kokous tulossa 5.3. 

6.5 Alueellinen nuorisovaltuusto 

Ei ole ollut kokousta 6.2. jälkeen. 

7. Toimintasuunnitelma 2025 

Kerrattiin viime kokouksessa suunniteltuja ideoita, kuten nuorten reissua 

vesipuisto Serenaan tai vaihtoehtoisesti Powerpark -huvipuistoon. Katsottiin 

Instagram- kyselyn tuloksia, ja päätettiin kohteeksi vesipuisto Serena. 

Täydennettiin Nuorisovaltuuston toimintasuunnitelmaa ja lähetetään se 

tiedoksi hyvinvointijaostolle.  

8. Varaedustajan valinta hyvinvointijaostoon 

Nuvan varaedustajana hyvinvointijaostossa toiminut Joonas Salonen on 

lopettanut nuorisovaltuustossa. Kiinnostuksensa varaedustajaksi ilmaisi 

Saana Mäensivu. Valittiin yksimielisesti Saana Mäensivu nuorisovaltuuston 

varaedustajaksi  hyvinvointijaostoon. Varsinainen jäsen Jonne Ahola jatkaa 

tehtävässään. 

9. Aloitteet 

Ossi Nummelin, Hämeenkyrön yhteiskoulun opettaja, toimitti oppilaiden 

tekemiä aloitteita nuorisovaltuustolle. Nuorisovaltuusto kävi aloitteet läpi 

seuraavasti: 

Motocross rata Hämeenkyröön 

Moottoriurheilukeskuksesta on tehty aloite aiemmin kunnalle, joten 

nuorisovaltuusto ei tee uutta aloitetta aiheesta.  

Koirapuiston kunnostus 

Hämeenkyrön koirapuistoa ylläpitää yksityinen taho. Asia ei siis ole 

Hämeenkyrön kunnan päätettävissä. 

 

Oleskelupaikat ja koulun ilmastointi 

Yhteiskoulun ilmastointiremontti on suunnitteilla ja tarkoituksena aloittaa 

ensi vuonna. Oleskelupaikkoja on tällä hetkellä ainakin nuorisopalvelujen 

ylläpitämä nuorisotila Prikka, joka on viisi kertaa viikossa auki. 



 

Nuorisopalveluilla on käytössään maaliskuusta joulukuuhun myös esimerkiksi 

Klaara -auto, joka on liikkuvan nuorisotyön auto. Myös kunnassamme 

seurakunta ja esimerkiksi yksityiset tahot ylläpitävät nuorisolle suunnattuja 

ohjelmia ja tiloja. 

Julkinen liikenne ja koulumatkat 

Nuorisovaltuusto on aiemmin selvittänyt Hämeenkyrön liittämistä Nysse-

alueeseen, mutta liittyminen ei ole tällä hetkellä mahdollinen. Keskusteltiin 

toisen asteen opiskelijoiden koulumatkojen tilanteesta. Sovittiin, että 

selvitetään tilannetta. 

Keilahalli Hämeenkyröön 

Keilahallin järjestäminen on yritystoimintaa, joka ei kuulu kunnan tehtäviin.  

Harrastusvarusteita muihinkin kuin urheiluvarusteisiin 

Keskusteltiin siitä, että harrastusvarusteita voisi olla lisää lainattavana 

kirjastossa, jossa on jo nyt hieman välineitä lainattavissa. Selvitetään 

millaisia varusteita nuoret kokevat tarpeelliseksi ja esitetään ne kirjasto- ja 

kulttuuripäällikölle. 

 

10.Ateria-ja puhtauspalvelupäällikön tapaaminen - terveiset 

Tapaamisessa keskusteltiin kouluruoan tulevaisuudesta ja nuorten kannasta 

ja asenteista kouluruokia kohtaan. Pohdittiin palautejärjestelmää ja sen 

kehittämistä.  

 

11.  Koulunuorisotyöntekijä  

AVI on avannut uuden hankehaun kouluissa ja oppilaitoksissa tehtävään 

nuorisotyöhön. Nuorisovaltuuston kirjoitti koulunuorisotyöntekijän työn 

jatkuvuutta ja edelleen kehittämistä koskeva lausunto, jossa toimme 

nuorten kannan esiin siitä, miksi koulunuorisotyöntekijän rooli koulussa on 

nuorille tärkeä. 

12. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulevia asioita. 

 



 

13. Seuraavan kokouksen ajankohdan sopiminen 

Seuraava kokous on 15.4.2025 klo. 17:00  Sillan taukotilassa. 

 

14. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.00 

 

 

 

 

Allekirjoitukset 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Puheenjohtaja                                            Sihteeri 

  

  

________________________________    ______________________________ 

Pöytäkirjantarkastaja                    Pöytäkirjantarkastaja 

  

  

 


